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股票實物存入 / 提取表格 

Physical Script Deposit / Withdrawal Form 

客戶名稱 Client Name 帳戶號碼 Account Number 

  

請於本人／吾等之證券戶口  存入  提取  下列股票。 

Please   Deposit   Withdraw  the following securities from / to my / our securities account. 

股票號碼 

Stock Code 

股票名稱 

Name of Stock 

股數 

No. of shares 

For Official Use Only 
股票編號 

Certificate No. 
費用 
Fee 

    $ 

    $ 

    $ 

    $ 

    $ 

所有相關費用: 
All related charges: 

 
現金付款 
Paid by Cash 

 
從以上賬戶扣除
Debit from the 
above A/C 

轉手紙張數 No. of Transfer Deed:  

總數 Total HK $   

客戶簽署 Client Signature 

簽署及蓋章 Signed and Sealed By： 

 
 
  

本人/吾等收到上列股票 (提貨適用) I/We acknowledge receipt 

of the above physical share certificate(s) (for script withdrawal) 

  

日期 Date :  日期 Date :  

股票實物存入適用：本人/我們明白、確認及同意因實貨存入之直接及往後引申之問題（例如但不限於禁售期、簽名樣式、強制補購股份等等）而

導致的損失均由客戶承擔 For physical script deposit: I/We understand, confirm and agree that any direct and subsequent losses caused by issues with physical 

script deposit (such as but not limited to lock-up period, signature mismatch, compulsory buy back etc.) will be borne by the client. 

股票實物提取適用：客戶請於本公司通知可以領取股票後 7 個工作天內，到達本公司辦公室領取股票。如過期仍未領取，客戶必須重新辨理提取股

票實貨手續，所扣除費用將不退還。For physical script withdrawal: please note that client should pick up the requested securities at our Head Office within 

7 working days after our Company informed the client. If not, client must give another instruction to us, and the deducted fees are non-refundable. 

本人/我們現授權下列人士代表本人收取股票 (如適用) 

I/We hereby appoint below authorized person to collect the physical share certificate(s) (if applicable) 

授權人姓名 Name of Authorized Person: 

 

授權人身份證號碼 ID No. of Authorized Person. : 

 
 
 

 本人收到上述股票。 

I/We acknowledge receipt of the above physical share certificate(s)  

  

帳戶持有人簽署 Signature of Account Holder 

日期 Date : 

 授權人簽署  Signature of Authorized Person  

日期 Date : 

 

本人/我們授權貴公司將上述提取股票及轉讓書予上述人士代領，本人/我們明白及承擔安排第三者代領股票及轉讓書的風險。 

I/We request you to deliver the share certificate(s) together with transfer deed(s) to the above authorized representative, I/We undertake and understand the 
risk of appointing a representative to collect the share certificate(s) and the transfer deed(s) 

內部專用 For Internal Use Only 

Input by Checked by Approved by 

   
(DD/MM/YYYY) (DD/MM/YYYY) (DD/MM/YYYY) 
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